
RADA MIEJSKA W RADOSZYCACH 

W KADENCJI 2018-2023 

________________________________________________________________ 

 

Znak: OOG.0002.9.1.2019 

 

 

PROTOKÓŁ Nr IX/2019 

z sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

przeprowadzonej w dniu 12 sierpnia 2019 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Radoszycach 

przy ul. Żeromskiego 28. 

 

W IX sesji Rady Miejskiej w Radoszycach wzięło udział 12 radnych, na 
ogólną liczbę 14. W sesji również wzięły udział zaproszone 2 osoby, 3 osoby  

z Obsługi Rady, zatem łącznie w obradach uczestniczyły 17 osób. 

Podstawę prawną zwołania sesji stanowił art. 20 ust. 1 ustawy z dnia  

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2019 roku, poz. 506)  
w związku z § 22 pkt. 1 i 6 Statutu Miasta i Gminy Radoszyce, stanowiącego 
załącznik do uchwały Nr IV/18/2018 Rady Miejskiej w Radoszycach z dnia 28 

grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i Gminy Radoszyce  
(Dz. U. Woj. Świętokrzyskiego z dnia 4 stycznia 2019 roku, poz. 165).  

Listy obecności radnych oraz zaproszonych Gości zostają załączone do 
oryginału niniejszego protokołu i stanowią jego załączniki.  

Obrady IX sesji trwały od godziny 1300 do 1400. 

Wersja elektroniczna z posiedzenia IX sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 
znajduję się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy  

w Radoszycach www.radoszyce.biuletyn.net. Na podanej stronie umieszczone są 
również wersje archiwalne posiedzeń Rady Miejskiej w Radoszycach. 

Ad. pkt. 1 

Otwarcie IX sesji Rady Miejskiej w Radoszycach w kadencji 2018-2023 
 

Sesję Rady Miejskiej w kadencji 2018–2023 otworzył Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Radoszycach Pan Marian Jankowski. 

Następnie poprosił radnych o zalogowanie się do systemu głosowania 
elektronicznego. 
Nieobecni radni na sesji to  Pan Andrzej Przyjemski i Pani Alina Sadowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił aby Radni Pan Maciej Nieduziak ,Pan 
Jacek Zaleśny ponownie zalogowali się do systemu glosowania elektronicznego. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach stwierdził, że w obradach 

bierze udział 12 radnych na ogólną liczbę 14, co zgodnie z ustawą z dnia 8 marca 

http://www.radoszyce.biuletyn.net/
http://www.radoszyce.biuletyn.net/


 

1990 roku  o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2019 roku, poz.506) czyni  
IX sesję zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że osoby uczestniczące w sesji 

wyrażają zgodę na upublicznienie swojego wizerunku zgodnie z przepisami 
Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) Nr 2016 / 679 z dnia 27 

kwietnia 2016 roku w sprawie ochrony osób fizycznych w związku  
z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich 
danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzeniu o ochronie 

danych)” (Dz. Urz. UE L 119 z dnia 4 maja 2016 r., str. 1) – RODO. 
Poinformowała także, że podstawę prawną zwołania dzisiejszej sesji stanowi 

art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym  
(tj. Dz. U. z 2019 roku, poz. 506 bez zm.) w związku z § 22 pkt. 1 i 6 Statutu 
Miasta i Gminy Radoszyce, stanowiącego załącznik do uchwały Nr IV/18/2018 

Rady Miejskiej w Radoszycach z dnia 28 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia 
Statutu Miasta i Gminy Radoszyce (Dz. U. Woj. Świętokrzyskiego z dnia  

4 stycznia 2019 roku, poz. 165). 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach powitał przybyłych na obrady 

Władze Miasta i Gminy Radoszyce, Obsługę prawna w osobie Pana Zygmunta 

Ptaka, Jolantę Fidos Skarbnika Miasta i Gminy Radoszyce, Anetę Cieślak 
pracownika Centrum Usług Wspólnych w Radoszycach oraz obsługę rady. 

Ad. pkt.2 
 

Przyjęcie porządku obrad IX sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 
 
W tym punkcie obrad Przewodniczący Marian Jankowski przypomniał,  

że zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym (tekst jednolity:  
Dz. U z 2019 roku, poz. 506) Rada Miejska może wprowadzić zmianę  

w porządku obrad sesji bezwzględną większością głosów ustawowego składu 
Rady, z zastrzeżeniem, że w przypadku zwołania sesji w trybie art. 20  
ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym zmiana porządku obrad wymaga zgody 

wnioskodawcy. 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że projekt porządku obrad radni 

otrzymali i wobec braku sprzeciwu przyjął, że nie zachodzi potrzeba jego 

odczytania. Przypomniał, że zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 

gminnym (t.j. Dz. U. z 2019 roku, poz. 506) Rada Miejska może wprowadzić 

zmianę w porządku obrad sesji bezwzględną większością głosów ustawowego 

składu Rady.  

 
Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marian 

Jankowski poddał pod głosowanie porządek obrad IX sesji Rady Miejskiej. 
 w Radoszycach. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 12 

radnych, przy 12 głosach za – jednogłośnie – przyjęła porządek obrad  

IX sesji Rady Miejskiej w Radoszycach. 

 



 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

1. Otwarcie IX sesji Rady Miejskiej w Radoszycach wraz ze stwierdzeniem 
kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad IX sesji Rady Miejskiej w Radoszycach. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Radoszyce na 2019. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę VIII/42/2019  

w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od 

nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i terminów 
płatności dla inkasentów. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały  
Nr XXV/154/2017 Rady Gminy Radoszyce z dnia 22 marca 2017r.  
w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego 

ustroju szkolnego. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Radoszyce oraz określenia 

granic obwodów publicznych szkół podstawowych mających siedzibę na 

obszarze Gminy Radoszyce  

7. Zamknięcie obrad IX sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 
 

Ad. pkt 3. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Radoszyce na 2019. 

 
Przewodniczący Pan Marian Jankowski poinformował, że stosowanie do 

treści art.25a Ustawy o samorządzie gminy, radny nie morze brać udziału  
w głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskie Marian Jankowski poprosił o zabranie głosu 
Skarbnika Miasta i Gminy Radoszyce Panią Jolantę Fidos, jako osobę 

upoważnioną przez Burmistrza Miasta i Gminy, celem omówienia projektu 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Radoszyce na 2019 rok. Pani Jolanta 
Fidos odniosła się szczegółowo do najważniejszych proponowanych zmian 

zawartych w przedłożonych radnym załącznikach.  
Przewiduje się zmiany w planie dochodów i wydatków, który zwiększy się  

o kwotę 79.800 zł. Zmiany te wynikają z podpisanego porozumienia 17 lipca 
2019 r w Kielcach w ramach realizacji programu ,,Senior Plus”. Na podstawie 
Ustawy o Pomocy Społecznej oraz programu wieloletniego ,,Senior Plus” na lata 

2015-2020 o realizacji programu Gmina Radoszyce dokłada 20%. Wydatki 
majątkowe w realizowanym projekcie to prace adaptacyjne pomieszczenia oraz 

kosztorys. Wydatki bieżące to wyposażenie ,,Klubu Seniora” oraz zakup 
potrzebnego sprzętu AGD. Pozostałe zmiany w planie wydatków to zmniejszenie 
kwoty dofinansowania dla Powiatu Koneckiego na przebudowę dróg powiatowych 

na terenie Gminy Radoszyce. Pozostałą kwotę przeznacza się na nowe zadanie 
inwestycyjne tj. przebudowę drogi gminnej w miejscowości Wiosna-Sielpia.  

Na koniec Pani Skarbnik zaproponowała zwiększenie ekwiwalentu dla Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Gminie Radoszyce. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem uchwały. 

 



 

Radny Maciej Nieduziak zapytał, jaki był powód zmniejszenia dotacji dla 
Powiatu Koneckiego oraz gdzie będzie mieściła się siedziba ,,Klubu Seniora”. 
Radna Wiesława Król zadała pytanie dotyczące przebudowy dróg gminnych ze 

wskazaniem na odcinek do przebudowy oraz z jakiego działu będą zabrane 
pieniądze dla Ochotniczej Straży Pożarnej. 

Na pytanie odpowiedział Burmistrz Michał Pękala wyjaśniając, że głównym 
powodem zwołania sesji nadzwyczajnej jest podpisanie umowy programu 
,,Senior Plus”, który powinien być zrealizowany do końca roku. Następnie odniósł 

się do pytania radnego Macieja Nieduziaka. Poinformował, że w związku  
z podpisanym porozumieniem z Powiatowym Zarządem Dróg na remont jednego 

odcinka drogi, subwencja została zmniejszona, ponieważ sami to wykonamy. 
Kontynuując odpowiedział, że lokalizacja ,,Klubu Seniora” będzie mieściła się  
w starym budynku Ośrodka Zdrowia w Radoszycach. Zaś odcinek drogi, który 

będzie remontowany to ten w kierunku Pakuł. 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Panią 

Jolantę Fidos aby udzieliła odpowiedzi na pytanie Radnej Wiesławy Król. 
 

Pani Jolanta Fidos poinformowała, że w ustalanym budżecie Miasta i Gminy 

Radoszyce są zabezpieczane środki na wydatki dla szkół podstawowych  
oraz przedszkola i w związku z otrzymaną dotacją, przedszkolną i szkolną od 

Wojewody Świętokrzyskiego pojawiła się rezerwa budżetowa, co pozwoliło 
zwiększyć subwencję dla Ochotniczej Straży Pożarnej. 

 
Ponownie głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce informując,  
że proponowaliśmy trzy odcinki drogi powiatowej: tj droga w stronę Górnik, 

Jacentowa, Pakuł, pozostałe odcinki to: Grodzisko Momocicha oraz Wilczkowice, 
jeśli będzie zaprojektowany plan kanalizacji. Braliśmy pod uwagę złożenie razem 

z Powiatowym Zarządem Dróg wniosku na dofinansowanie przebudowy dróg 
poprzez Ministerialne pieniądze. Jest to dofinansowanie 50%, pozostałą część 
dofinansowują po 25 % Powiatowy Zarząd Dróg i nasza Gmina. Zarząd Powiatu 

wystąpił z wnioskiem na dofinansowanie 50% do 50% kosztów w wykonaniu 
odcinka drogi w stronę Pakuł. 

Podczas spotkań z Zarządem Powiatu w Końskich ustaliliśmy, że kolejne odcinki 
dróg, które będą realizowane to: Jacentów, Górniki, Grodzisko. 
W następnym roku budżetowym będzie realizowany odcinek drogi Wilczkowice - 

Momocicha, jeśli będzie zaprojektowany plan kanalizacji oraz droga na 
Sokołówce i Górnikach. W kolejnych latach gmina chce wyremontować odcinek 

drogi Stanowiska-Klucko oraz Górniki-Kłucko. Burmistrz stwierdził, że taki jest 
plan inwestycyjny, a ostateczna decyzja, co do wyboru konkretnego odcinka, 
należy do Powiatowego Zarządu Dróg 

Burmistrz Miasta i Gminy poinformował, że Zarząd Powiat chce abyśmy 
zabezpieczyli środki w WPF do 28.08.2019r. na kolejny rok. 

W dalszej części posiedzenia Radny Mariusz Żabiński zadał pytanie, czy 
Nadleśnictwo Ruda Maleniecka partycypuje w kosztach remontowanej drogi. 
Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedział, że odcinek drogi gminnej, będący  

w przebudowie, to odcinek Sielpia-Wiosna i Nadleśnictwo także ponosi koszty  
w wysokości 100 000 PLN. 

W dalszej części obrad Radna Dorota Szustak zapytała, dlaczego tak mało 
remontujemy dróg powiatowych. Do pytania odniósł się Burmistrz Miasta  
i Gminy, który poinformował, że w przyszłym roku chcemy zacząć remont drogi 

połączeniowej - Łopuszno-Słupia Konecka- Radoszyce. 
Pani Skarbnik Jolanta Fidos poinformowała, że Gmina Radoszyce zabezpieczyła 

kwotę 125 000 PLN. na drogi powiatowe, na drogi gminne 100 000 PLN. 
 



 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marian Jankowski 
poddał pod głosowanie wyrażenie pozytywnej opinii do przedstawionego projektu 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Radoszyce na 2019 rok. 

 
Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym,  

w obecności 12 radnych przy 12 głosach za (popierających) przyjęła 
jednogłośnie Uchwałę Nr IX/52/2019 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Radoszyce na rok 2019. 
 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. Pkt. 4  
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę VIII/42/2019  

w sprawie poboru podatku rolnego podatku leśnego, podatku od 
nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i terminów 

płatności dla inkasentów. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Pana Dariusza Kwietnia, 

inspektora w Urzędu Miasta i Gminy jako osobę upoważnioną przez Burmistrza 
Miasta i Gminy w Radoszycach, celem zaprezentowania projektu uchwały, 

zmieniającej uchwałę VIII/42/2019 w sprawie poboru podatku rolnego, podatku 
leśnego, podatku od nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia inkasentów  
i terminów płatności dla inkasentów. 

 
Pan Dariusz Kwiecień przedstawił projektu uchwały, którego treść stanowi 

załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad treścią przedstawionego 

projektu uchwały 
 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej podał pod głosowanie 
wyrażenie pozytywnej opinii do przedstawionego projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę VIII/42/2019 w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego, 

podatku od nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia inkasentów  
i terminów płatności dla inkasentów. 

 
Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności  
12 radnych przy 12 za przyjęła jednogłośnie Uchwałę Nr IX/53/2019 

zmieniającą uchwałę VIII/42/2019 w sprawie poboru podatku rolnego, 
podatku leśnego, podatku od nieruchomości w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i terminów płatności dla inkasentów. 
 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. pkt 5  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały  
Nr XXV/154/2017 Rady Gminy Radoszyce z dnia 22 marca 2017 r  

w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do 
nowego ustroju szkolnego 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach poprosił o zabranie głosu 
Panią Anetę Cieślak, jako osobę upoważnioną przez Burmistrza Miasta i Gminy 

celem omówienia projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkoły 
podstawowych mających siedzibę na obszarze Gminy Radoszyce. 



 

Pani Aneta Cieślak przedstawiła projekt uchwały, którego treść stanowi 
załącznik do protokoły. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad treścią 

przedstawionego projektu uchwały. 
Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej podał pod głosowanie 

wyrażenie pozytywnej opinii do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 12 

radnych przy 12 głosach za przyjęła jednogłośnie Uchwałę 
Nr IX/54/2019 w sprawie dostosowania sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Radoszyce oraz określenia 
granic obwodów publicznych szkół podstawowych mających siedzibę na 
obszarze Gminy Radoszyce. 

 
Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.pkt.6  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych 
szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Radoszyce oraz 
określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych mających 

siedzibę na obszarze Gminy Radoszyce 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach poprosił o zabranie głosu 
Panią Anetę Cieślak, jako osobę upoważnioną przez Burmistrza Miasta i Gminy 
celem omówienia projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Radoszyce oraz określenia granic 
obwodów publicznych szkół podstawowych mających siedzibę na obszarze Gminy 

Radoszyce 
Pani Aneta Cieślak przedstawiła projekt uchwały, którego treść stanowi 

załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach otworzył dyskusję nad 
treścią przedstawionego projektu. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej podał pod głosowanie 
wyrażenie pozytywnej opinii do przedstawionego projektu uchwały 

 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 12 
radnych przy 12 głosach za przyjęła jednogłośnie Uchwałę  

Nr IX/55/2019 w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Radoszyce oraz określenia 

granic obwodów publicznych szkół podstawowych mających siedzibę na 
obszarze Gminy Radoszyce. Protokół głosowania stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

 
Protokół z głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Radni Pani Szustak Dorota, Pan Józef Biały zaprosili Władze Gminy, Radnych oraz 
zebranych Gości na Dożynki, które odbędą się 25 sierpnia w Węgrzynie. 

 
Ad.pkt.7  

Zamknięcie obrad IX sesji Rady Miejskiej w Radoszycach. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Radoszycach Pan Marian Jankowski zamknął obrady IX sesji Rady Miejskiej  
w Radoszycach w kadencji 2018-2023 



 

 
 
 

 
 

 
Protokołowała 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej 

/-/ Agnieszka Kuleta /-/ Marian Jankowski 
 


